
Wtoclawek.dn.27.04.2O78r.

Olga Krut-Horonziak

Radna Rady Miasta Wlociawek

Przewodniczqca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady Miasta

Wtoclawek

Wielokrotnie zwracatam uwagQ odnognie zachowari kierowc6w

MPK na przystankach autobusowych, przy otwieraniu przednich drzwi do

wej(cia pasa2er6w w sytuacji braku zewnqtrznego przycisku za pomocq

kt6rego, pasa2erowie je otwierajq. Ot62 brak przycisku powoduje "wolnq

amerykankq" w5r6d kierowc6w. Wcale nierzadko nie otwierajq przednich

drzwi (sezon zimowy jest normq) i pasa2erowie wychodzqcy iwchodzqcy

tfoczq siq przy Srodkowych drzwiach. Takie zachowanie jest niezgodne z

zasadami bezpieczeristwa, nie m6wiqc o zadowoleniu pasaier6w.

Ponadto najwyiszy ju2 czas, o czym wielokrotnie m6witam, na

zainstalowanie we wszystkich autobusach zewnqtrznych przycisk6w. Nie

do przyjqcia jest stanowisko,2e ta sprawa zostanie zalatwiona w spos6b

naturalny przy planowanych zakupach autobus6w. Liczba planowanych

do zakupu nie wypetni w najbli2szych latach wymiany taboru
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